
ZAPISNIK 

S 9. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline održane 21. prosinca 2022. godine u 

Gradskoj vijećnici s početkom u 18,00 sati. 

PRISUTNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC 
2. DARKO BISTRIČKI 
3. ZORAN FUČKAN 
4. MIROSLAV GJURAŠIN – 18,20 
5. ŽELJKA JAREC BUKAL 
6. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK- 18,07 
7. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
8. RENATA KOBER 
9. MARIJA KRALJ 
10. JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
11. BERISLAV RATKAJEC 
12. ANICA TRCAK. 

 

ODSUTNI: 

MARIO DUKARIĆ – opr. 
DAMIR CVRLJA – opr. 
MAKSIMILIJAN JAREC 
 

OSTALI PRISUTNI: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Mirjana Hranjec – Banovec – zamjenica gradonačelnika 

Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša  
Vlasta Kašnar – viša savjetnica za proračun i financije  
 
Željko Buković – Vijećnik Županijske skupštine Zagrebačke županije 
Željko Pukšec -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 

Predsjednik Darko Bistrički pozdravlja sve prisutne  i konstatira da je sjednici nazočno 11 

vijećnika. 

 

Prije izglasavanja Dnevnog reda  za riječ se javila vijećnica Brigitte Berulec. 
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Brigitte Berulec: 

 

Imala bih jednu kritiku i jedan prijedlog; kritika je evo, što smo mi 8. sjednicu imali 26. rujna, 

nakon tri mjeseca imamo 21. prosinca, tri dana prije Badnjaka  9. sjednicu  sa 29. točaka dnevnog 

reda što ukupno znači 807 stranica dokumenata za isčitati , za sve materijale proučiti, gdje je 

Rebalans, donošenje Proračuna, gdje ostale točke dnevnog reda, da ih sada ne čitam, ja smatram 

vrlo bitne za ovaj grad, gdi se ove odluke donose, kako će slijedeća godina izgledati, kako će se 

ona rješavati, a isto tako određene stvari i dokumenti koje bi trebalo i o njima raspraviti i isčitati 

ih. Dobili smo materijale u petak, u srijedu je sjednica, s tim da imam jedno pitanje za pročelnika, 

da li subotu i nedjelju Vi smatrate kao radni dan kada se šalju materijali ili ono ne spada u radni 

dan kao pet dana prije poslanih radnih materijala? Evo, da li se vikend isto ubrojava u taj dio?       

 

Dragutin Mahnet: 

U Poslovniku ne piše radni.  

 

Brigitte Berulec: 

 

Samo 5 dana prije? Znači, pet dana bez obzira što je subota i nedjelja , mislim da ima i vikend i 

pravo i da mi radimo i tako. Ali dobro, nema veze, očigledno to tako mora biti i mislim da to nije 

korektno. Da bi kvalitetno isčitali materijale, da bi o njima raspravili, zbog još jedne stvari, jer mi 

nemamo odbora na kojima bi raspravljali o proračunu i pojedinim točkama dnevnog reda gdje bi 

možda i pitali i usuglasili se i na kraju glasali po točkama dnevnog reda čak i „za“, jer, naravno da 

pred nama su dokumenti koji su takvi kakvi jesu, njih treba isčitati, postaviti pitanje jedino 

možemo na Gradskom vijeću direktno. Možda u tom trenutku ono kao takvo i nije pitanje  ili 

dobro, ne samo dobro nego kvalitetno, ja smatram a vjerujem da i oporbeni gradski vijećnici, da 

bi ipak trebali kvalitetno raspravljati o ovako važnim dokumentima koji su danas pred nama i 

odlukama koje će se donijeti . Ja mislim da ipak ne bi trebali čekati tri mjeseca da prođe zakonska 

regulativa o Gradskom vijeću nego  da imamo sjednicu prema potrebama, ako to svaki mjesec ili 

dva mjeseca, pogotovo kad se donose ovakvi programski dokumenti. S tim je evo moj prijedlog, 

apeliram da na opsežne stranice dokumenata ili materijala, da se sjednice ipak održe mjesečno 

ili dva mjeseca i da bi ovaj dnevni red trebao biti na tri sjednice ili barem minimalno na dvije 

sjednice da možemo kvalitetno donijeti odluke i da o njima možemo raspravljati. A isto tako da 

se uvedu odbori na kojima bi mogli pojedinačno na raznim točkama, pogotovo Odbor za financije, 

Sport, Kulturu, da bi mogli detaljno dobiti uvid u ono što se radi, što će se raditi i na kraju krajeva 

da bi se donio Proračun Grada Svetog Ivana Zeline.  

Evo to je jedna kritika, ali i prijedlog da bi onda mogli na kvalitetan način raspravljati na Gradskom 

vijeću.      

 

Darko Bistrički: 

 

Slažem se sa kolegicom da su sve točke dnevnog reda bitne i da je bitno da se o njima kvalitetno 

raspravlja. Iz ovog Vašeg izlaganja ja nisam došao do nikakvog zaključka o čemu se radilo u Vašoj 

raspravi. Znači, to nije nikakav prijedlog, to je samo komentar.  
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18,07 – ulazi Eva Jendriš Škrljak (prisutno 11  vijećnika) 

 

Brigitte Berulec: 

Prijedlog je da se održe sjednice. 

 

Darko Bistrički: 

Bila je rasprava o dnevnom redu, znači, nikakav prijedlog što se dnevnog reda tiče niste iznijeli,  

prema tome ova rasprava je bila gubljenje vremena po meni. Ja se zahvaljujem. 

Svaka sjednica Gradskog vijeća na kojoj se donosi Proračun, mora imati još neke točke koje su 

vezane uz to. Jednostavno, takav Dnevni red mora biti. A što se tiče Odbora, Odbori su ukinuti, 

to je točno, a ukinuti su najviše iz razloga jer nisu bili posjećeni. Članovi Odbora koji su bili  vrlo 

su često ne dolazili na te Odbore i bilo je smatrano da Odbori više nemaju smisla.  

 

Pozdravlja vijećnicu Evu Jendriš Škrljak koja se naknadno priključila. 

 

Dnevni red kakav su vijećnici primili uz poziv za sjednicu,  dat je na glasovanje i Gradsko vijeće 

Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno (11 vijećnika) je usvojilo slijedeći 

 
 

D N E V N I  R E D  
 
1. Usvajanje  Zapisnika s 8.  sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

2. Aktualni sat 

3. Donošenje II izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu 

4. Donošenje Odluke o III izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Svetog Ivana Zeline  za 2022. godinu 

5. Donošenje II izmjena  i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu 

6. Donošenje II izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Svetog Ivana Zeline u 2022. godini 

7. Donošenje II izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2022. godinu 

8. Donošenje II izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2022. godinu 

9. Donošenje I. izmjena i dopuna Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog 

Ivana Zeline za 2022. godinu 

10. Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 

2025. godinu 

11. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

12. Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2023. godinu 

13. Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 

Ivana Zeline za 2023. godinu 

14. Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2023. godinu 

15. Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2023. godinu 
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16. Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

17. Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi Grada Svetog Ivana Zeline 

18. Donošenje Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 

2023. godinu 

19. Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2023. godinu 

20. Donošenje 

A) Analize o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  

2022.  godinu 

B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

2023. godinu s     financijskim učincima za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

21. Donošenje  Odluke  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  na 

 području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

22. Donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za područje Grada 

Svetog Ivana Zeline 

23. Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

2023. godinu 

24. Donošenje Srednjoročnog plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline 

za razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2025.  

25. Donošenje Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja proširenja groblja u Donjoj 

Zelini 

26. Donošenje Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja zone gospodarske namjene 

(I, K) Obrež Zelinski 

27. Donošenje  Odluke o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

28. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Statuta 

Dječjeg vrtića Proljeće 

29. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 

 
 

 
Točka 1. 

Usvajanje  Zapisnika s 8.  sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi, isti je dat na glasovanje 
i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline jednoglasno je usvojilo  
 

Zapisnik s 8. sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline  
održane 26.rujna 2022. 

 
KLASA: 024-06/22-01/02 
URBROJ:238-30-01/01-22-7 
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Točka 2. 
Aktualni sat 

 
1.) Jasna Novaković Marković: - pozdravlja sve prisutne 
 
Obzirom da na dnevnom redu imamo donošenje jako puno odluka večeras, nekako sam se 
nadala da će biti jedna odluka vezana uz Društvo naša djeca kojem sam predsjednica; naime 
mi smo u prvom tjednu mjeseca listopada, u dječjem tjednu, uputili inicijativu prema gradu za 
uključivanjem u akciju „Grad – prijatelj djece“. Takvu odluku donosi sam gradonačelnik ili 
Gradsko vijeće. Eto, mene zanima, kako se nije našlo na dnevnom redu, da li će se uskoro 
razmatrati i takva odluka?  
 
Hrvoje Košćec: 
Da, razmatrati će se ta odluka, ali zbog brojnih projekata koji su u provedbi i zbog pripreme 
rebalansa i proračuna za iduću godinu još nismo tu temu stavili na dnevni red, ali uskoro ćemo o 
tome razgovarati.   
 
 
2.) Eva Jendriš Škrljak: - pozdravlja sve prisutne i ispričava se na kašnjenju 
 
Jedno pitanje vezano uz Donju Zelinu i oborinske vode, dakle uz glavnu cestu, odnosno na 
raskršću glavne ceste i Baračeve ulice nakon asfaltiranja te ceste prema Baračevoj i rađenja 
parkinga za Metal elektro dolazi do slijevanja oborinskih voda u dvorište jedne kuće tamo. Više 
puta je Gradu pisano i traženo rješenje tog  problema jer uništava se i sami stambeni objekt. S 
obzirom da od Grada nije došao nikakav odgovor isto je proslijeđeno nadležnom ministarstvu 
koje je vratilo taj postupak na Grad. Vjerojatno znate, da Vam ne spominjem tu imena, o kome 
se radi i šta je po tom pitanju napravljeno?   
 
Hrvoje Košćec: 
Taj problem nije nastao od trenutka asfaltiranja nego taj problem postoji odavno, zato što je nivo 
ceste iznad nivoa parapetnog zida. Dugoročno taj problem će se riješiti izgradnjom nogostupa a 
kratkoročno vlasnik parcele bi trebao napraviti sebi  mali parapetni zid i jednostavno zaštititi svoju 
parcelu kao što to rade i svi drugi.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Dobro, nema tamo kuća kao i svi drugi, ja sam se provezla autom, tamo su isto tako jarci 
zapušteni, nisu očišćeni, možda bi i to bio dio rješenja, bar provizorno.  
 
Hrvoje Košćec: 
Poštovana gospođo Jendriš, ne može se pročistiti jarak jer onda čovjek neće moći ući u svoju 
kuću.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Može, jer izlazi s glavne ceste. 
 
Hrvoje Košćec: 
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Tamo se ne radi o čišćenju jarka, radi se o izradi kanalizacijske cijevi u dužini od minimalno 250 
metara, prema tome to nije trivijalno rješenje gdje može bager riješiti posao  za sat vremena. Bio 
sam tamo u dva navrata i točno znam o čemu se radi. Da se to može riješiti za pola sata ili za dva 
dana vjerujte mi, već odavno bi bilo riješeno, ali ne može. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Možda se može za godinu dana?    
 
I drugo pitanje; asfaltiranje cesta, znači mi smo dobili sredstva  za sanaciju cesta koje su 
stradale u potresu, sve to štima, dobili smo i popis tih cesta, mene zanimaju nerazvstane ceste 
makadamske, posebno u nekim zaseocima gdje ima dosta mladih obitelji i dosta 
osnovnoškolaca. Jedno od njih je u Križevčecu iza kapelice, druga je zaselak Pentavci oko 
kilometar prema Hrnjancu, treće je Ulica Gaj u Blaškovcu i postavljanje dva rasvjetna tijela u 
Ulicu Findri u Blaškovcu, to je stvarno jedno mračno područje sada kada rano pada mrak. Može 
li se po tom pitanju štogod učiniti?       
 

Hrvoje Košćec: 

 

Ono što ovako napamet znam, cesta koja je u Križevčecu je redovito održavana kao makadamski 

put. Mi na području grada još uvijek imamo oko 70-tak kilometara neasfaltiranih makadamskih 

cesta i svake godine malo po malo podižemo ukupan iznos i dužine ceste koje se asfaltiraju. U 

ovom trenutku Vam ne mogu sto posto reći koje će se asfaltirati iduće godine ali vjerujem da će 

bar većina od ovih cesta koje ste spomenuli biti riješena iduće godine. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

 

Ja mislim da bi bilo možda za sve nas dobro i pametno da se na početku godine na stranicama 

Grada napravi plan takvih nekih makadamskih cesta da ne bi bilo koje kakvih nepotrebnih 

insinuacija.  

 

3. Brigitte Berulec: 

 

Nakon rasprave na predsjedništvu vatrogasne zajednice Grada u kome je kolega naveo 

problematiku nadzemnih i podzemnih hidranata pogotovo u Donjem  Orešju. Mi smo dobili 

podatke vezane uz popis naselja i kompletna područja grada Svetog Ivana Zeline u kojem su 

instalirani hidranti, imamo podatak da je ispravno 505 komada a neispravno 89 komada. 

Međutim, ono što smo čuli sa terena da to baš i nije točna brojka i da su mnogi hidranti 

neispravni s tim da u nadležnosti dobrovoljnih vatrogasnih društava ne smiju ispitivati, 

provjeravati i sanirati te hidrante a pogotovo je problem kod podzemnih hidranata jer su oni 

zatrpani razno raznim novim ili kanalizacijama ili vodovodnom mrežom ili bilo čime, ili novim 

asfaltiranjima,  navažanjem  cesta, puteva i tako i navedeno je da to postoji problem i da se u 

slučaju požara ne može doći do tog hidranta, ne zna se gdje su ti hidranti i na koji način riješiti 

taj problem. Ono što možda bi bilo dobro vezano na tu temu, da Grad vidi tko je nadležan za te 

hidrante i da li Grad može postaviti  u naseljima nadzemne hidrante tamo gdi su podzemni, koji 

je to trošak i kako bi dobili odgovarajuću zaštitu od požara da imamo pristup vodovodu, ako 

već vodovodna mreža prolazi i da se riješe ti podzemni hidranti, ako oni ne valjaju da znaju ljudi 



7 
 

da oni više ne koriste , a da dobiju jedan hidrant ili dva, jer naravno, sve dok se ništa ne dogodi, 

a vjerojatno i suše će biti kao takve. 

Moje pitanje; tko je nadležan, što će Grad poduzeti da dobijemo odgovor prema Dobrovoljnim 

vatrogasnim društvima?      

 

 

18,20 – ulazi Miroslav Gjurašin (prisutno 12 vijećnika) 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Lijepo ste prepričali moj razgovor sa zapovjednikom Vatrogasne zajednice jučer i sa 

predsjednikom. 

Dakle, nije uopće upitno, za hidrante je nadležna Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke županije. 

Ako postavljate pitanje što će Grad poduzeti, Grad upravo u suradnji sa Vodoopskrbom i 

odvodnjom gradi novih 65 kilometara vodovodne mreže i otprilike na svakih 150 metara se 

postavlja novi nadzemni hidrant pa sad izračunajte koliko će novih hidranata nadzemnih biti 

postavljeno na 65 kilometara vodovoda, odnosno ja mislim da je to oko 50 kilometara 

sekundarne vodovodne mreže.  

To znači da će se višestruko povećati broj hidranata, svi će biti ispitani, biti će na raspolaganju 

vatrogascima, a ono što nam ostaje nakon toga, napraviti kontrolu svih starih hidranata i staviti 

ih u funkciju na ovaj način.  

 

Brigitte Berulec: 

 

Bilo mi je jučer drago da smo jučer razgovarali na Skupštini Vatrogasne zajednice Grada, ali ja sam 

samo prenijela veliko nezadovoljstvo DVD-a Donje Orešje  koje je potaknulo to pitanje na 

sastanku predsjedništva i ta tema je bila i normalno da je jučer zapovjednik iskoristio Vašu 

nazočnost oko toga pitanja, zato sam ja i postavila to pitanje da uđe u zapisnik i da se može 

pokrenuti određena procedura i da se može dati odgovor ljudima da se nešto pitalo i da idemo 

ka rješavanju tog problema.  

 

Hrvoje Košćec: 

 

Moram priznati da sam iznenađen jer je u Donjem Orešju također rađena nova trasa vodovoda i 

ako nije barem 10 novih hidranata nije ni jedan. Znači, barem 10 novih hidranata je u Donjem 

Orešju postavljeno, pa sad ne znam gdi taj čovjek u Donjem Orešju živi da ne zna gdje su novi 

hidranti.  

 

Brigitte Berulec: 

 

Ja samo prenosim nezadovoljstvo i pitanje. 

 

Moje slijedeće pitanje je; kakva je situacija u Komunalnom poduzeću, da li je izabran novi 

direktor, čuli smo da je stari podnio ostavku, u kakvom je stanju financijska situacija i ono za 

što se digao kredit od 4 miliona kuna i da li je situacija sa PPD-om još na sudu ili je to 
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razriješeno? Ja se nadam, ako je izabran novi direktor da će ovdje doći i da će nam se ovdje 

predstaviti i da vidimo njegovu viziju daljnjeg rada u komunalnom poduzeću, plan i program.  

 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Ja sam na prethodnoj sjednici izvijestio  sve Vas o okvirima stanja sa dugom po osnovi plina i 

zadnji put sam jasno rekao da je ukupno 5.797.000 kuna, od toga je osporeno oko 2.000.000 

kuna, realni dug je 3.793.000 kuna.    

Koji će biti konačni dug; znači ja pričam o okvirima, konačni dug će ovisiti naravno o odluci suda 

po završetku sudskog postupka. U odgovoru koji je dostavljen gospodinu Cvrlji na njegovo pitanje 

o stanju u Zelinskim komunalijama je rečeno da se vode dva procesa protiv PPD-a, međutim 

poznavajući brzinu našeg sudstva mislim da je opće deplasirano pitati da li je riješeno. Znači, biti 

će riješeno jednog dana kada bude riješeno.  

Dakle Zelinske komunalije su dignule kredit u iznosu od 4 mil kuna za pokrivanje tog direktnog 

duga, uz to Grad je Zelinskim komunalijama dao pozajmicu u iznosu 2,5 mil kuna kako bi se 

odblokiralo poduzeće. Do kraja godine će Zelinske komunalije dio te pozajmice vratiti Gradu, a 

ono što  ste vidjeli u rebalansu proračuna predviđena je kapitalna pomoć Zelinskim komunalijama 

za pokrivanje te razlike po osnovi plina. Mislim da ne treba više puno reći. Kakva će točno biti 

situacija sa plinom, vjerojatno ćemo točno znati za nekih pet godina. A trenutno je otprilike takva 

da su dva sudska procesa, Zelinske komunalije normalno funkcioniraju, svi računi su odblokirani 

i sve je ok. 

Što se tiče izbora direktora, proveden je natječaj, na natječaj su se javile tri osobe, sve tri osobe 

su zadovoljavale formalno pravne uvjete, sve tri osobe su pozvane na intervju, dvije su se osobe 

pojavile, treća se nije pojavila  ni nakon tri telefonska poziva, ni nakon maila, međutim nije bilo 

niti odgovora na telefon niti na mail, tako da se nejavljanjem smatralo da je odustao. I od dva 

kandidata odabran je kandidat,  imenom i prezimenom Vjeran Antolković  iz Sv.Ivana Zeline, po 

struci magistar strojarstva. Vjerujem da će se gospodin Antolković pojaviti na idućoj sjednici 

Gradskog vijeća pa će te moći uputiti određena pitanja prema novom direktoru.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća pozdravlja vijećnika Gjurašina  koji se u međuvremenu priključio.  

 

 

4. Miroslav Gjurašin:  - pozdravlja sve prisutne          

 

Ja imam jedno ipak veselije pitanje za gospodina gradonačelnika, jedno vedrije pitanje, radi se 

o dječjim igralištima; da li se planira izgradnja dječjih igrališta u Donjoj Drenovi, Nespešu i 

Blaškovcu, tamo su čak ljudi za to zainteresirani, u Blaškovcu bi čak i suorganizirali. A ako da, 

da li se može predvidjeti da se na ta igrališta, vjerojatno je to i standard u gradu, one antistres 

podloge, jer kad dijete padne na tu antistres podlogu onda ima puno veću šansu da izbjegne 

prijelom i tako.     

 

Hrvoje Košćec: 
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Mi svake godine nekoliko dječjih igrališta instaliramo na području grada, koliko znamo u 

Blaškovcu se već nalazi postavljeno dječje igralište u samom centru naselja, tamo pored dućana, 

pretpostavljam da se radi o još jednom na nekoj sasvim drugoj lokaciji. 

Za Gornju drenovu smo razgovarali, mislim da postoji već i od mjesnog odbora zahtjev za igralište. 

Također i za Nespeš. U Nespešu je malo veći problem, jer je igralište planirano da se postavi pored 

društvenog doma, međutim taj društveni dom je nastradao u potresu i mislim da tamo prvo 

trebamo riješiti problem tog doma, da li ga u potpunosti ukloniti li što već, to ćemo vidjeti što će 

reći struka, ali u planu sigurno je. Ne mogu baš garantirati da će biti instalirano u Nespešu na 

lokaciji, u Nespešu inače postoji dječji vrtić i tamo postoji već dječje igralište.          

 

 

5. Mladen Jurišković: - pozdravlja sve prisutne 

 

Upitom zabrinutih stanovnika Grada i djelatnika Zavoda za hitnu medicinu Zagrebačke županije 

sam saznao da je Županija reducirala sanitetski prijevoz u Gradu Svetom Ivanu Zelini i u 

Vrbovcu iza 10 sati. I događa se slijedeće; znači iza 10 sati navečer, jednu noć vrši Vrbovec 

uslugu sanitetskog prijevoza na području grada Zeline i područja Vrbovca, drugu noć to radi 

Sveti Ivan Zelina. I što se događa; baka u Žitomiru hrani svoje kokoši navečer, padne, slomi 

bedrenu kost, pozove se hitna pomoć koja indicira hospitalizaciju odnosno obradu u 

hospitalnim uvjetima i baka čeka sanitet iz Farkaševca. Sanitet iz Farkaševca dolazi za tri i pol 

sata. Da li je to normalno? Jednom pravniku je vjerojatno to normalno i ekonomično, meni kao 

zdravstvenom djelatniku to zasigurno nije niti normalno niti empatično. Evo, s nama su tu i 

uvaženi kolege vijećnici iz Županije , iz Odbora za zdravstvo, uvažena kolegica Jendriš Škrljak i 

uvaženi kolega Gjurašin iz Upravnog vijeća Zavoda za hitnu medicinu Zagrebačke županije, pa 

evo zamolio bih ga ako se može dati neki odgovor zabrinutim mještanima.  

 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Ja mogu reći samo obzirom da Grad nije nadležan za to, drage volje ću dati riječ gospodinu 

Gjurašinu ako ima točan odgovor na pitanje.   

 

 

Miroslav Gjurašin: 

 

Kako dolazi kraj godine tako se zbrajaju svi troškovi u Zavodu za hitnu medicinu pa je tako održan 

jedan čitav niz sastanaka sa osnivačem, dakle Zagrebačkom županijom i na tom sastanku je 

traženo od strane osnivača da se maksimalno koliko je moguće smanje troškovi koji su narasli 

zbog jako velikih bolovanja tijekom korone i zbog povećanja  cijene benzina, materijalnih troškova 

i slično. Tražilo se da se izrijekom to tako napravi sve što se može i onda je od strane ravnatelja, i  

Upravno vijeće je to potvrdilo, da se napravi preraspodjela, to što ste pitali i na taj način se dobila 

ušteda, mi smo baš neki dan govorili o 150.000 kuna.  Sada je stanje takvo kakvo je, ako će biti 

potrebe za drugim promjenama promijeniti će se, za sada je tako.    

 

18,35 – završen Aktualni sat     
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Točka 3. 

Donošenje II izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu 

 
Vlasta Kašnar, viša savjetnica za financije i proračun daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog 
reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički  otvara raspravu. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Neću dugo, imamo stvarno puno točaka dnevnog reda, gotova je godina, tu smo gdje smo. Kad 
sam Vas lani upozoravala i bila protiv Proračuna, izglasavanja prvog Proračuna koji je bio 106 
miliona, što je 17 više nego što je realizacija, ispala sam glupa, neodgovorna, ne razumijem ja to, 
izgleda da više razumijem od onih koji predlažu proračun, a i to je manje  bitno, čak taj prihod 
koji nije realiziran, koliko mene više zabrinjava porast razlike prihoda i rashoda umjesto planiranih 
3 do 6 miliona i  porast zaduživanja.      
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ponoviti ću ono što sam i zadnji puta rekao da ne razumijete kako se radi proračun zato što mi 
moramo staviti projekte u proračun ako se želimo prijaviti na neki od natječaja. Ako projekat 
nije u proračunu onda se ne možemo ni prijaviti.   
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
To je meni potpuno jasno. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Prema tome, realizacija od 90 % proračuna je fenomenalna realizacija. Prema tome, to što 
Proračun neće biti 105 miliona, mi smo svi svjesni ovog časa kad donosimo taj proračun da neće 
biti 105 miliona, zato što ne možemo znati koji će natječaji biti otvoreni, niti možemo znati na 
kojim natječajima ćemo proći na kojima nećemo. Moramo sve te projekte staviti, jer ako ih 
nemamo u proračunu, onda ne možemo ni povući sredstva. Možda najbolji primjer da navedem 
tzv. šumsku infrastrukturu koja je bila u iznosu 7 mil. kuna gdje smo čekali više od godinu dana 
da Ministarstvo donese odluku, koju je trebalo donijeti u roku od tri mjeseca, da na kraju ne bi 
prošli na tom natječaju i da smo bili ispod crte. Ali da tih 7 miliona kuna nije bilo u proračunu, mi 
se na taj natječaj ne bi mogli javiti.  
Zato ponavljam, proračuni svih gradova i općina jesu malo nerealni i jesu malo viši, zato što 
unutra moraju biti svi projekti koji su u planu.     
Rijetko, gotovo nikad se ne događa da se u tijeku godine otvori neki natječaj koji će sada biti 20 
miliona kuna pa da se to onda kompenzira.  
Istu ovu priču ćemo pričati za proračun za 2023. godinu, gdje su opet stavljeni svi projekti unutra 
koji se planiraju raditi, a opet ja ne mogu znati da li će ministarstvo na vrijeme donijeti 
provedbene programe, da li će raspisati natječaj kao što su trebali raspisati natječaj za izgradnju 
novih škola u četvrtkom kvartalu 2021. godine, sad je 12. mjesec 2022. godine, još uvijek natječaj 
nije raspisan.  
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Prema tome, Proračun je realan koliko može biti, izvršenje Proračuna je po mojem skromnom 
mišljenju više nego izvrsno. Kad se sjetim da je Proračun 2013. godine bio 32 miliona kuna, a sad 
pričamo o realizaciji od preko 90 miliona kuna, povećanje od tri puta za mene je fenomenalan 
rezultat.      
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Može replika?  
Poštovani gradonačelniče, barem imate razumijevanja za kašnjenje radova kao što je Vatrogasni 
centar koji kasni više od godine dana. Eto, događa se i većim sustavima. To je jedna stvar.  
 
Druga stvar, ja sam rekla da nije problem u prihodu, nego problem je porast rashoda i povećanje 
razlike koja je kao i povećanje postotka zaduživanja u odnosu na prethodno razdoblje.   
 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Predlažem da gospođa Kašnar odgovori, mislim da to nije baš tako kako ste Vi rekli, nije povećano 
zaduživanje. Mi smo podigli kredit, to je zaduživanje, prema tome dio kredita se prenosi na iduću 
godinu. 
 
Vlasta Kašnar: 
 
Imamo odobreno za likvidnost od Zagrebačke banke kreditno zaduženje  i njega prvenstveno sad 
porast kapitalne ponoći Zelinskim komunalijama u iznosu 2 miliona kuna. To nismo imali 
planirano u ovim redovnim prihodima, znači, morali smo namiriti, ako im želimo dati pomoć da 
imamo od kuda, jer su druga sredstva angažirana po projektima i komunalne infrastrukture i 
društvene infrastrukture i korisnika i svega. Ali to je kratkoročno, znači to je zaduženje po 
odobrenom minusu po tekućem računu.  U roku godine dana imamo pravo to koristiti. I 
projicirano je da će biti porast toliko potrebno na 31.12. Isto tako imamo gradnju Muzeja koja je 
planirana idealno da naplata slijedi ispostavu situacije, sad ćemo imati u 12. mjesecu preko 2,5 
miliona rashoda  koji ne budu ove godine naplaćeni od strane države. Znači, i tu moramo uskočiti 
sa dodatnim sredstvima. Znači, upravo je tu razlika u likvidnosti. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Znači, razlika između 3 i 6 miliona je to što ste Vi objasnili.  
 
Marija Kralj: 
 
Zar se mi svi nismo složili da pomognemo Zelinskim komunalijama?  
 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
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Jesmo, ali to nema nikakve veze jedno s drugim.  Troškovima trebamo vladati kao što vladamo i 
prihodima. To nema apsolutno nikakve veze jedno s drugim.  
 
Marija Kralj:  
 
Ja mislim da ima, gospođa Vlasta je upravo to objasnila.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Ona je objasnila, ali možda smo mogli negdje smanjiti rashode. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Možda smo mogli manje raditi. Onda bih ja trpio kritiku da se ništa ne radi.   
 
Pod ovom točkom više nije bilo rasprave, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje II izmjena i dopuna Proračuna glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 

II izmjene i dopune Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 400-02/22-01/05 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 4. 

Donošenje Odluke o III izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog 

Ivana Zeline za 2022. godinu 

Vlasta Kašnar,  viša savjetnica za financije i proračun daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog 
reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu daje uvodno obrazloženje po točki 
dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 
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Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje Odluke glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 

Odluku o III izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2022. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 400-02/22-01/06 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

 
Točka 5. 

Donošenje II izmjena  i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. godinu 

 

Anita Findri Ratkajec, pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje II izmjena i dopuna Programa glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 
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II izmjene  i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog  

Ivana Zeline za 2022. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 360-01/22-01/02 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 6. 

Donošenje II izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Svetog Ivana Zeline u 2022. godini 

Anita Findri Ratkajec pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno (12 vijećnika) je 

donijelo 

II izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 

Ivana Zeline u 2022. godini 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

KLASA: 363-01/22-01/15 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 7. 

Donošenje II izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 

2022. godinu 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara rasprava. 

Jasna Novaković – Marković: 
„Kratki na brzinu“ jel to došlo do greške ili je zaista samo 59 kuna? 
 
Hrvoje Košćec: 
Greška, vjerojatno je 59.000 kuna. U pravilu se oko te cifre kreće svake godine. Molim da se to 
iskorigira.  
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Vlasta Kašnar: 
To su prihodi od poreza, jesu doista 59 kuna. To se prikazuju u programu izvori sredstava iz 
gradskog proračuna i to je stvarno 59 kuna, drugo su tekuće donacije koje su bile vezane  uz taj 
program koje je Pučko učilište kroz vlastita sredstva ostvarilo u iznosu 25.000 kuna i još oni svojih 
vlastitih prihoda 125 kuna. Prikazuju se samo sredstva koja Grad financira iz vlastitog proračuna.  
 
Prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje II izmjena i dopuna Programa glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK , JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
Uz 9  glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je 

II izmjene i dopune dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 

2022. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

KLASA: 611-02/22-01/04 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 8. 

Donošenje II izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 

2022. godinu 

Branka Hođa– pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno je ( 12 vijećnika) 

donijelo 

 

II izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu  Grada Svetog Ivana Zeline za 2022. 

godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 620-01/22-01/03 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 
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Točka 9. 

Donošenje I. izmjena i dopuna Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog 

Ivana Zeline za 2022. godinu 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu.  

Jasna Novaković Marković: 

Mene bi interesiralo- pod točkom 6. subvencioniranje prigodnih uskršnjih i božićnih poklon 

paketa za djecu i starije – 60.000 kuna, kome se točno … 

 

Branka Hođa: 

To ide u suradnji s Crvenim križem.  

 

Hrvoje Košćec:  

Grad doznačuje sredstva Crvenom križu, a Crveni križ prema svojim evidencijama distribuira 

pakete.  

 
U raspravi nije više nitko sudjelovao, prijedlog je dat na glasovanje. 
 
„Za“ donošenje I izmjena i dopuna Programa glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK , JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
Uz 9  glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je 

 

I. izmjene i dopune Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2022. godinu 

 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 550-01/22-01/02  

URBROJ:238/30-01/01-22-2 
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Točka 10. 

Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. 

godinu 

Gradonačelnik Hrvoje Košćec daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 

primili u prilogu poziva za sjednicu. 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Eva Jendriš Škrljak: 

 

Poštovani gradonačelniče, ove godine plan prihoda mi se čini stvarno ok, dolazi velika omotnica 

sredstava iz Europske unije i nadam se da ćemo ju uspješno i iskoristiti. Ono što mene zabrinjava 

u ovom Proračunu je to što ne vladamo troškovima. Znači, raste nam razlika između prihoda i 

rashoda sa minus šest na minus deset miliona i raste nam zaduživanje sa deset na skoro 16 

miliona. Ono što mene u ovom Proračunu zabrinjava je što gospodarstvo koje bi trebalo biti 

generator razvoja jednog grada, općine, ako gledamo inflaciju koja je bila, ništa više sredstava za 

gospodarstvo nije uloženo. Prema tome, za zdravstvo, ja ne govorim sad o financiranju hitne 

pomoći, govorim o konzilijarno specijalističkoj zaštiti, Grad Sveti Ivan Zelina izdvaja nula kuna, za 

razliku od Dugog Sela koje izdvaja 500.000 kuna.      

Mislim da je i Županija kad ste ju spomenuli, na zadnjem sastanku Savjeta za zdravstvo donijela 

odluku o obavezi uvođenja konzilijarno specijalističke zaštite u domove zdravlja. Govorilo se i o 

tome da će vjerojatno dio morati sufinancirati i lokalna zajednica, ali to je za sad samo vjerojatno, 

pa ćemo vidjeti kako će se to dalje razvijati.   

Što se tiče ovih fondova, vidim u ovom proračunu da imamo sve te projekte već sređene, vidim 

da ste smanjili sredstva za izradu projektne dokumentacije EU fondova, nešto oko 200.000 manje, 

ili smo u međuvremenu školovali sav kadar koji će u samom Gradu moći odraditi pa nećemo 

morati toliko angažirati konzultante. 

Dakle, što se tiče plana, prihodi ok, ne vladamo troškovima i neću ga prihvatiti.   

 

Hrvoje Košćec: 

 

Kao i obično, ja se opet neću složiti s Vama, jer kako vladamo prihodima tako vladamo i rashodima 

jer svaki proračun mora biti uravnotežen. Znači, koliko trošimo toliko i prihodujemo. Kreditno 

zaduženje je također jedno od vrsta prihoda, pa je meni nevjerojatno da je u mnogim gradovima 

gdje su gradonačelnici iz HDZ-a, jednako tako se zadužuju gradovi da bi financirali svoje projekte. 

Mi se na kraju dana moramo odlučiti; s jedne strane pričate kako su nogostupi ključni, kako su 

važni, kako ih hitno trebamo sagraditi, natječaja za nogostupe iz EU fondova nema, ako je tako 

hitno onda mi je logično da se zadužimo i izgradimo nogostupe koji su tako hitni i bitni. Prošli put 

smo diskutirali o tome, Vi ste rekli da nije najbolje vrijeme za zaduživanje, a ja ću sad pred svima 

reći da mi je žao što tad nismo digli 50 mil. kuna kredita jer bi dobili zaduženje po 0,7 %, a ja Vas 

pitam koliku kamatu ćemo dobiti sljedeći puta kad ćemo se zaduživati? Znači, vladamo 

prihodima, vladamo rashodima. Tu priču kako ne kontroliramo prihode i rashode slušam već 

deset godina  i deset godina nemamo nikakvih problema sa financijama.  Naravno da nekad nije 
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baš najlakše, naravno da nekad neke projekte moramo malo odgoditi za kasnije da ne potrošimo 

sve novce koje nemamo ali mislim da su financije vrlo stabilne i da se dobro planira.  

Što se tiče ulaganja u zdravstvo 200, 300, 500 tisuća kuna za zdravstvo je kap u moru, ali ono što 

je naglasak, ako budemo mi ulagali u zdravstvo kao Grad, onda ćemo s vremenom početi ulagati 

u policiju, u vojsku. Znači, ako je država propisala tko ima nadležnost u kojem dijelu, ako su 

županije nadležne za organizaciju zdravstvenog sustava, ako su zadužene županije za školstvo, 

ako su gradovi zaduženi za izgradnju lokalne infrastrukture onda mi je logično da se svatko bavi 

onim poslom koji mu je zakon namijenio da se bavi. Da mi imamo viška novaca logično mi je da 

onda počnemo ulagati možda i u zdravstvo.   

Ali meni je malo nakaradna situacija da mi sufinanciramo županijske ceste, onda županija nama 

sufinancira nerazvrstane ceste. 

Što se tiče gospodarstva, gospodarstvo se razvija izvrsno upravo zato što smo im omogućili uvjete 

za razvoj. U ovih nekoliko godina izgrađen je čitav niz novih poslovnih objekata, mi smo još 2015. 

smanjili iznose komunalnog doprinosa, nismo podizali cijene komunalne naknade što su uradili 

mnogi gradovi i u Zagrebačkoj županiji i šire. Ono što trenutno znamo da se gradi novo skladište 

Violete u poslovnoj zoni Sveta Helena, da uskoro kreće nova izgradnja velikog skladišta tvrtke 

Alca,  da kreće izgradnja  jedne manje tvrtke Prodigital, također u poslovnoj zoni, prema tome mi 

ćemo tijekom iduće godine zonu Sveta Helena napuniti dobrih 80 %, što su izvrsni rezultati. 

Također imamo najave još nekih investitora.  

Broj nezaposlenih u Zelini 2013. godine je bio veći od 800, prema zadnjim podacima iz 11. mjeseca 

150, što je smanjenje broja nezaposlenih za 80 %. Slažem se da je generalno situacija takva u 

cijeloj Hrvatskoj, ali po tim pokazateljima možda Grad Sveti Ivan Zelina nije među prvima, ali je 

među prvih pet gradova u Republici Hrvatskoj. Ako gledamo po broju stanovnika 150 

nezaposlenih na 14.700 stanovnika, to vam je oko 1%. Od toga je znači radno sposobnog pola, 

znači 0,5 % nezaposlenih.  

Što se tiče EU projekata, mi smo smanjili iznos za usluge konzultanata zato što, prvo, jesmo 

educirali ljude, dobar dio projekata možemo sami odraditi, dio projekata radimo u suradnji sa 

Razvojnom agencijom Zagrebačke županije koja je registrirana kao ustanova i s njima imamo 

zaista izvrsnu suradnju, a zapravo naručujemo uslugu samo za one konzultantske usluge za koje 

smo svjesni da niti Razvojna agencija, niti mi nemamo dovoljno kompetencija. Nama je puno 

važnije dobiti projekt vrijedan 10, 20, 30 mil. kuna , a u to uložiti 50, 100 ili 200.000 kuna.   

Nisam spomenuo, ukupno iz EU projekata je planirano 8.147.000 eura a od toga mi već sad 

imamo potpisan ugovor za 4 mil kuna za nerazvrstane ceste. Očekujemo potpis ugovora za dječji 

vrtić 866.000 eura, znači mi već sad imamo uz ove manje projekte preko 5 miliona eura osiguranih 

EU sredstava. Uz malo sreće biti će to super. 

 

 

Jasna Novaković – Marković:  

 

Ja sam uočila jednu točku koja je vezana uz udruge, obzirom da sam i sama članica nekoliko 

udruga ovdje u našem gradu, glava 00240 udruge građana, u programu 2040 rad udruga navedeni 

su znači dvije udruge umirovljenika i konjički klub. Taj dio mi nije jasan, iz kojeg razloga je Konjički 

klub naveden a recimo druge udruge nisu?  Da li to ima neki posebni  razlog?  
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Hrvoje Košćec: 

 

Postoje udruge koje već duži niz godina financiramo koje su jedinstvene na području grada, kao 

što je Hrvatsko pjevačko društvo koje njeguje folklor ili kulturnu baštinu, zatim Vitezovi 

zelingradski koji se bave oživljenom poviješću. Konjički klub je zajedno sa Vitezovima  bio u nekom 

paketu pa smo njih izdvojili posebno. Ostale udruge konkuriraju na natječaj za udruge, javljaju se 

sa svojim projektima i dobivaju novce za financiranje konkretnih projekata. Znači, mi ne 

financiramo redovno funkcioniranje udruge, nego isključivo projektno financiranje. Evo 

konkretno, ako pričamo o Društvu naša djeca financirali smo projekt slikovnice ali to je upravo 

način na koji želimo financirati. Znam da je bio slučaj u Zagrebu i nekim drugim sredinama gdje 

su udruge dobivale sredstva za redovan rad pa se uvjetno rečeno nije radilo ništa, pa su neke 

udruge iz Zagreba mene zvale da bi se osnovale udruge u Zelini, pa su pitali koliko novaca će 

dobiti, pa sam ja lijepo rekao da neće dobiti ništa ako ne rade ništa, pa su odustali od osnivanja.          

 

Jasna Novaković – Marković: 

 

Meni je to savršeno jasno da se udruge financiraju upravo preko projekta, zato i pitam zašto 

Konjički klub nije u toj kategoriji da se projektno nego redovno? 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Zato što Konjički klub ima određene troškove, recimo za hranjenje konja. Zato smo ih stavili u 

posebnu kategoriju.  

 

Branka Hođa: 

Prema Uredbi o kriterijima i mjerilima se u pojedinim slučajevima može i izravno dogovoriti 

dodjela sredstva. 

 

 

Hrvoje Košćec: 

 

Udruga srce je također jedna od udruga u toj kategoriji s obzirom da se nalazi u ovom dijelu 

obrazovanja i socijale.  

 

Jasna Novaković – Marković: 

 

Ja sam ovo pročitala iz ove glave kao redovan rad udruga.  

 

Hrvoje Košćec: 

 

Na neki način i je redovan rad udruge ali znamo iz kojih razloga. Nije za članstvo niti za uredski 

pribor, nego je baš ciljano za određene namjene.   

 

Brigitte Berulec: 
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Baš mi je drago čuti  i sam gradonačelnik kaže da imamo  najveći proračun, da je sve super, da 

ćemo sve realizirati, pa evo gradonačelniče, da li planirate kao u nekim drugim gradovima smanjiti 

komunalni doprinos i naknade i prirez za građane, kao što je to, evo danas sam pročitala u 

vijestima, napravio Samobor, pa kad imamo toliki proračun, pa da malo u ovim kriznim 

vremenima koja vjerojatno već jesu a i dolaze pa da i građanima olakšamo kad je naš proračun 

takav kakav je. Najveći do sada.  

 

Hrvoje Košćec: 

 

Iz proračuna je evidentno da to nismo planirali ove godine, dugoročno jesmo planirali smanjenje 

nekih nameta, primjer toga je ukinuti porez na potrošnju. Međutim tu trebamo biti svjesni jedne 

druge činjenice, a to je da se gradove promatra i kroz ukupni porezni prihod po glavi stanovnika 

gdje  Grad Sveti Ivan Zelina još uvijek ima u prosjeku niže plaće i niži prihod poreza i prireza od 

Republike Hrvatske pa s te osnove dobivamo i određena sredstva iz Fonda za izravnanje i osobno 

smatram da bi bilo u ovom trenutku nekorektno smanjivati određene prihode u trenutku dok nas 

drugi gradovi na neki način kroz Fond za izravnanje pomažu. To što je proračun najveći do sada 

više je zasluga EU projekata a ne same činjenice velikog iznosa prihoda od poreza i prireza, iako 

ako gledamo taj porez i prirez svake godine značajno raste i raste puno većim stopama nego što 

je prosjek u Republici Hrvatskoj što opet govori da imamo značajan broj zapošljavanja i da je 

značajan rast plaća obzirom da je prihod od poreza na dohodak isključivo posljedica rasta plaća.    

 

Brigitte Berulec: 

 

Onda bi svakako trebali težiti većim ulaganjima i pomoći privrednicima, obrtnicima i 

gospodarstvenicima  kroz drugačije oblike pomaganja i da tako izbjegnemo tu pomoć ostalih 

gradova i da se maknemo iz te kategorije i da možemo onda pomoći građanima, a znamo da je 

motor to gospodarstvo, naši obrtnici, poduzetnici, koji evo, ja vjerujem, kao što ste najavili da 

ćete napuniti poslovnu zonu i da će biti sretni i zadovoljni u Zelini i da ćemo onda moći smanjiti 

prireze i poreze građanima tako da će eto Grad Sveti Ivan Zelina biti dobro mjesto za suživot i 

dolazak  za život u Grad Sveti Ivan Zelinu.  

 

Imam još jedno pitanje, vezano za poljoprivredu; unapređenje poljoprivrede, možete li mi 

objasniti što se konkretno smatra unapređenje poljoprivrede?  Evo, ja sam u proračunu pogledala 

odjel poljoprivrede, pošto su obilni materijali, iščitavala sam, ali konkretno što se misli na 

unapređenje, što ste predvidjeli proračunom vezano za poljoprivredu i kako ćete pomoći našim 

poljoprivrednicima koji su eto, i vremenske nepogode i svašta ih je dotuklo da su visoke cijene 

repromaterijala, da je potrošnja i visoke cijene nabave pa onda kako ćemo pomoći našim 

poljoprivrednicima na području grada Svetog Ivana Zeline? Koja predviđanja i koja vizija kroz ovaj 

proračun?  

 

Vlasta Kašnar: 
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Upravo je to ugrađeno kroz potpore u poljoprivredi i spomenute su mjere koje se provode na 

temelju programa pomoći poljoprivrednicima, to su ulaganja u modernizaciju poljoprivrednih 

gospodarstava, sektor povrćarstva, sektor voćarstva, sektor vinogradarstva i vinarstva, sektor 

stočarstva, zatim poticanje ekološke proizvodnje, sufinanciranje premije osiguranja usjeva, 

višegodišnjih nasada i sadnog materijala, edukacija i stručno osposobljavanje, unapređenje 

genetskog materijala, potpore u svinjogojstvu, očuvanje pčelinjeg fonda, i izrada dokumentacije 

za prijavu na natječaje kroz fondove EU kroz programe ruralnog razvoja. Sufinancira se dio 

programa.  

 

Brigitte Berulec: 

 

Zahvaljujem na iscrpnom pročitanom u sve što se ulaže. Gradonačelniče, da li Vi baratate 

podacima da li je to dovoljno za naše poljoprivrednike prošle godine, ta sredstva i ove godine ova 

sredstva koja su namijenjena za ovaj proračun i za slijedeću tekuću godinu?    

 

Hrvoje  Košćec: 

Sredstva su dovoljna, s obzirom da ih planiramo s obzirom na tekuću realizaciju, u pravilu svi 

poljoprivrednici koji se javljaju na natječaj, ako zadovoljavaju uvjete dobiju sredstva. S time da 

smo i prije nekoliko godina na ovom vijeću raspravljali o tome i zaključak je bio ukoliko bude 

potrebno i više sredstava da ćemo naći načina da se povećaju subvencije za poljoprivredu.  

Jedne godine smo čak imali i povećani iznos međutim jednostavno kapacitet poljoprivrednih 

gospodarstava nije toliki da možemo potrošiti sva raspoloživa sredstva. Tako da ovaj iznos taman 

odgovara stvarnom korištenju. 

 

Brigitte Berulec: 

Ja se nadam da će to naši poljoprivrednici iskoristiti. 

Evo još jedno pitanje vezano za proračun; u proračunu se vidi da je za 2024. i 2025. godinu 

planirana sredstva  za bazene, za Aquapark. Ono što znamo za sada da je jako puno novaca 

potrošeno za Aquapark, međutim od Aquaparka ni „a“. I Zelinčani se ne kupaju u zelinskim 

bazenima. Puno je to bilo natpisa razno raznih, Vi ste se i slikali da će radovi početi, sa novom 

lopatom, ako me sjećanje ne vara, a ne vara me. Da li sada zaista mislite da ćemo uspjeti 2024., 

2025. da uspijemo namaknuti sredstva, da uspije Grad  otvoriti i sagraditi bazene, da se Zelinčani 

konačno kupaju u tim bazenima, ili pošto su izbori 2025. godine, da li je to opet samo predizborno 

obećanje ili kao prošli projekt koji niste realizirali a obećali ste?        

Hrvoje Košćec: 

Odgovoriti ću ponovno ono što sam i pročitao u uvodu; da Grad planira prijavom na natječaj 

Ministarstva kulture da izgradi Aquapark. Da li ćemo mi proći na tom natječaju ja bih volio imati 

kristalnu kuglu. Ali činimo sve da se uspješno prijavimo i da prođemo na tom natječaju. Ako 

prođemo na natječaju odrazgovarati ćemo o rokovima izgradnje. Ako ne prođemo na natječaju 

onda ćemo razgovarati o nekom slijedećem natječaju, nekom slijedećem modalitetu. Ali ono što 



22 
 

je ključno, da mi nismo uložili novce u izradu projektne dokumentacije mi danas ne bi imali što 

prijaviti. Zašto? Zato što se financiraju isključivo projekti u visokoj fazi spremnosti.  Drugim 

riječima financirati će se projekti koji imaju građevinsku dozvolu. Znači, da nismo pokrenuli 

projekat odnosno projektiranje Aquaparka mi bi danas imali prazan list papira i onda bi se pitali 

što da prijavimo. Što znači da svaka kuna koju smo uložili smo dobro uložili jer imamo sada 

projekat i imamo što prijaviti. Postoji sustav bodovanja koji je razrađen od strane Ministarstva. 

Mi ne znamo tko će se u Republici Hrvatskoj prijaviti sve na taj projekat, hoće li to biti jedan, dva, 

pet ili sto prijavitelja i koji projekt će dobiti koliko bodova. Na neke stvari jednostavno ne možete 

utjecati. A mi ćemo se truditi da dobijemo maksimalni broj bodova koliko možemo dobiti za 

projekt.      

  

Eva Jendriš Škrljak: 

Upravo ste gradonačelniče rekli ono što sam ja tvrdila prije pet minuta gospođi Berulec. Većina 

proračuna je planirana na sredstvima iz  EU. Grad Sveti Ivan Zelina nema novaca da da bilo kakva 

olakšanja svojim građanima u smislu smanjenja komunalne naknade. Zašto nema novaca? Zato, 

bez obzira što ste Vi sad govorili o zoni Heleni kako ste ju napunili, jer prirez i porez nije porastao, 

i jednostavno gospodarstvo se ne razvija dovoljnom brzinom. Što se tiče nezaposlenosti u odnosu 

na godinu koju ste spomenuli, Grad ima oko 2300 ili 2400 stanovnika manje, što se događa i u 

svim drugim gradovima.  

Drugo, zaboravili ste reći, da Vam je izašla lista koju sam čitala neki dan za   2022. godinu gdi se 

rade tablice indeksa razvijenosti pojedinih gradova u Zagrebačkoj županiji gdi je nažalost Zelina 

na zadnjem mjestu. Tu uopće neću računati ni Samobor ni Zaprešić koji su veći od nas i jači, nego 

govorimo o Svetoj Nedelji, govorimo o Vrbovcu, govorimo o Dugom Selu, govorimo čak i o 

općinama nekima, Ivanić Gradu, znači Zelina je iza svih rangirana.   To trebamo otvoreno reći. Ja 

bi  vrlo rado da je Zelina prva, ali Sveta Nedjelja je prva. Isto to što Vi meni velite HDZ, Fokus, gdi 

Vam je gradonačelnik u Dugom Selu, gdi Vam je u Samoboru, izdvajaju za zdravstvo. Oni smatraju 

da je to njihova dužnost, da dignu standard svojih građana. I da im olakšaju. Jer mi smo jedina 

županija koja nema bolnicu. Znači, mi gravitiramo Zagrebu, u Zagrebu su velike bolnice, znači, kao 

klinički bolnički centri, i KB i naravno da su takve bolnice najviše zatrpane pacijentima koji su 

najsloženiji. A s obzirom da mi nemamo ni jednu opću bolnicu u Zagrebačkoj županiji, naravno da 

treba izgrađivati polikliničku dijagnostičku djelatnost kako bi naši građani na vrijeme mogli doći 

na svoje preglede.   Nije sve za KBC Rebro.  

 

Hrvoje Košćec: 

Ne znam koji ste indeks razvijenosti gledali … 

 

Eva Jendriš Škrljak:  

Ovaj zadnji koji je izašao prije par dana… 
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Hrvoje Košćec: 

… ali znam da je indeks razvijenosti Sv. Ivana Zeline 2013.  bio oko 92 %, znači ispod prosjeka 

Republike Hrvatske, a da je sad indeks razvijenosti oko 104 % što je iznad prosjeka Republike 

Hrvatske.   

 

Eva Jendriš Škrljak:  

Ispod prosjeka ostalih gradova Zagrebačke županije… 

 

Hrvoje Košćec: 

Prema tome, bitna je polazna točka, Samobor, Zaprešić i Sveta Nedjelja su već davno prije bili 

ispred Grada Svetog Ivana Zeline, ne zahvaljujući meni, prema tome mi smo u poziciji da ih 

probamo dostići a o tome o kojim parametrima govorimo statistički se može to promatrati na sto 

načina. Zelina je prije dvije godine bila među prva tri grada u Republici Hrvatskoj po povećanju 

broja zaposlenih, znači u postotku, Grad Sveti Ivan Zelina je među prvih 10 gradova u Hrvatskoj 

po broju doseljenih stanovnika. Znači, govorimo o tome da je do 2015. godine bio pad broja 

stanovnika,   od 2015., 2016. raste broj stanovnika. Pogledajte malo oko sebe po Zelini pa ćete 

vidjeti kolika je novogradnja novih stambenih objekata i višestambenih objekata. Ja Vama dajem 

za pravo da možda Vi niste zadovoljni brzinom ali ja Vas uvjeravam da način na koji se Zelina 

razvija je puno brži i bolji nego što se to možda Vama čini.  

Što se tiče bolnice, opet si postavljam pitanje zašto Zagrebačka županija nema bolnicu? Je li Grad 

Sveti Ivan Zelina odgovoran zašto nema bolnicu, pretpostavljam zato što gravitira Gradu Zagrebu 

i zato što smo mi jedna velika urbana aglomeracija pa se postavlja ključno pitanje da li zaista treba 

biti bolnica na području Zagrebačke županije ako može biti bolnica, ne znam, negdje na granici, 

to je sasvim svejedno.  Bitno je koliko brzo pacijent može doći do bolnice. Da je napravljena 

bolnica u Blatu, kao što je trebala biti napravljena onda bi nama do bolnice trebalo 35 minuta a 

ne da se moramo probijati do Rebra ili Nove bolnice u Dubravi i ako je gužva ne možete doći za 

sat vremena. Ali mislim da je to tema za Sabor i neke više instance. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Molim Vas, koja je struktura doseljenog stanovništva u Zelini?           

 

Hrvoje Košćec: 

Nemam taj podatak. 

 

Zatvorena je rasprava i prijedlog je dat na glasovanje. 
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„Za“ donošenje Proračuna glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 

Proračun Grada Svetog  Ivana Zeline za 2023. godinu i projekcija za 2024. i 2025. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

KLASA: 400-02/22-01/03 

URBROJ:238/30-01/01-22-4 

 

Točka 11. 

Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

 Vlasta Kašnar - viša savjetnica za financije i proračun daje uvodno obrazloženje po točki 
dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje Odluke  glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 

Odluku o izvršavanju Proračuna  Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 400-02/22-01/04 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 
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Točka 12. 

Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2023. godinu 

Anita Findri Ratkajec - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša  daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje.  

„Za“ donošenje Programa glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 

Program građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. 

godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

KLASA: 363-01/22-01/13 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 13. 

Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2023. godinu 

Anita Findri Ratkajec - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

Brigitte Berulec: 

Održavanje javnih površina tri puta godišnje; ja sam isčitala koja su sve mjesta za održavanje, ono 

što sam primijetila da nema mjesta Laktec. Da li je to slučajno ili sam ja krivo pročitala nešto u 

održavanju tri puta godišnje?  Jer Laktec spada u Grad Sveti Ivan Zelinu.  
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Hrvoje Košćec: 

Trebalo bi biti, ovdje su pobrojane parcele kao livade koje su u vlasništvu ovoga Grada koje se 

kose i održavaju…  

 

Anita Findri Ratkajec: 

To je košnja uz naše nerazvrstane ceste. 

 

Brigitte Berulec: 

Laktec bi spadao pod županijske ceste?  

  

Hrvoje Košćec: 

Cesta u Laktecu je županijska cesta, ima svega nekoliko nerazvrstanih cesta ali one su vrlo kratke, 

svega 20, 30, 50 ali nema razloga da se ne doda tako da prihvaćam opasku i molim da se u 

konačnu verziju ovdje doda i Laktec. 

 

 Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje Programa glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

2023. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

KLASA: 363-01/22-01/14 

URBROJ:238/30-01/01-22-2  
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Točka 14. 

Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2023. godinu 

Anita Findri Ratkajec - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno (12 vijećnika) je 

donijelo 

 Program utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2023. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku čini njegov sastavni dio 

KLASA: 321-01/22-01/03 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 15. 

Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2023. godinu 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 

 
„Za“ donošenje Programa glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK, JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
Uz 9 glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je 

Program javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2023. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 611-02/22-01/03 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 
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Točka 16. 

Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

Branka Hođa -  pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje Programa glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK, JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
 
„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
Uz 9 glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo je 

Program javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline  za 2023. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 620-01/22-01/02 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 17. 

Donošenje Odluke o socijalnoj skrbi Grada Svetog Ivana Zeline 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 

i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 

prilogu poziva za sjednicu. 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo  

 

Odluku o socijalnoj skrbi Grada Svetog Ivana Zeline 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 550-01/22-01/03 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 
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Točka 18. 

Donošenje Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. 

godinu 

Branka Hođa  - pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika)  je donijelo  

Program financiranja potreba  socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 550-01/22-01/01 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 19. 

Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 

Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2023. godinu 

 

Dragutin Mahnet pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo  

 

Odluku o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom 

vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2023. godinu 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 120-01/22-01/02 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

19,50 Predsjednik Gradskog vijeća predlaže stanku. 
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20,10 Nastavak sjednice. 

Točka 20. 

Donošenje 

A) Analize o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  2022.  

godinu 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Brigitte Berulec: 

Samo mi objasnite imenovanje 53 povjerenika i  53 zamjenika.  

 

Branka Hođa:  

To tek slijedi. Sad kad donesemo Procjenu rizika novu, jer do sada su starom odlukom povjerenici 

bili predsjednici i zamjenici mjesnih odbora, sada je sukladno propisima o civilnoj zaštiti na svakih 

300 stanovima imati jednog povjerenika.  

Brigitte Berulec: 

Pošto mi nemamo mjesnih odbora … 

 

Branka Hođa: 

Prema broju stanovnika se imenuje broj povjerenika. Za našu jedinicu, za naš Grad je izračunato 

da bi to bila 53 povjerenika. Ali to tek nakon donošenja slijedeće Procjene rizika. 

 

Brigitte Berulec: 

Znači ove godine smo imali covid i ovo sve što ste naveli u materijalima, nismo imali nekakvih 

velikih nepogoda na svu sreću i hvala Bogu, i nakon toga mi onda imenujemo Povjerenike. 

 

Branka Hođa:  

Sad treba donijeti slijedeće akte i Procjenu rizika, nakon toga gradonačelnik donosi Plan 

djelovanja civilne zaštite.  
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Brigitte Berulec: 

Na koji način se imenuju ti Povjerenici i zamjenici, da li imamo određenu strukturu prema 

udrugama, dobrovoljnim vatrogasnim društvima,  procjeni određenih subjekata koji imaju veću 

ugroženost, koji utječu na veću ugroženost grada.   

Branka Hođa: 

Da, to će se isto provesti postupak, da li će biti javni poziv, vidjeti ćemo tko će htjeti biti, teško je 

dobiti ljude da budu povjerenici, tu su određene obaveze. 

 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika)  je donijelo 

 

Analizu o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  2022. g. 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 240-01/22-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-22-2 
 

B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. 

godinu s  financijskim učincima za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo  

 

Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu s     

financijskim učincima za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 240-01/22-01/06 
URBROJ: 238-30-01/01-22-2 
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Točka 21. 

Donošenje  Odluke  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda  na 

 području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo 

ODLUKU 
o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda 

na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 

Članak 1. 

 Donosi se Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda na području Grada Svetog 

Ivana Zeline za 2023. godinu. 

Članak 2. 

 Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda na području Grada Svetog Ivana Zeline 

za 2023. godinu sastavni je dio ove Odluke.  

Članak 3. 

 Ova Odluka stupa na snagu 01. siječnja 2023. godine, a objavit će se u “Zelinskim 

novinama”, službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
KLASA: 240-01/22-01/07 
URBROJ: 238-30-01/01-22-2 
 

Točka 22. 

Donošenje Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za područje Grada Svetog 

Ivana Zeline 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 
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Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo 

ODLUKU 
o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća 

za područje Grada Svetog Ivana Zeline 
 

Članak 1. 
 Donosi se Procjena rizika od velikih nesreća za područje Grada Svetog Ivana Zeline. 

 
Članak 2. 

 Procjena rizika od velikih nesreća za područje Grada Svetog Ivana Zeline sadrži uvezani 
tekstualni i grafički dio. 
 Dokument iz stavka 1. ovog članka sastavni je dio ove Odluke.  

 
Članak 3. 

 Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o donošenju Procjene rizika od 
velikih nesreća za područje Grada Svetog Ivana Zeline (“Zelinske novine”, br. 19/18).  

 
Članak 4. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u “Zelinskim novinama“, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

Uz ovu Odluku, u “Zelinskim novinama“, službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline, 
objavit će se sažetak Procjene rizika od velikih nesreća za područje Grada Svetog Ivana Zeline 
iz članka 2. ove Odluke. 
 

KLASA: 240-01/22-01/08 
URBROJ: 238-30-01/01-22-2 
 

Točka 23. 

Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. 

godinu 

Anita Findri Ratkajec - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

 
Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno  (12 vijećnika) je donijelo 

G O D I Š N J I  P L A N 

davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. godinu 
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I. 

Donosi se Godišnji plan davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2023. 

godinu (dalje u tekstu: Godišnji plan davanja koncesija). 

Godišnji plan davanja koncesija objavljuje se na standardnom obrascu objavljenom na 

mrežnim stranicama ministarstva nadležnog za financije. 

II. 

U skladu s točkom I. ovog Godišnjeg plana davanja koncesija, u 2023. godini Grad Sveti Ivan 

Zelina nema namjeru dati koncesije u područjima, odnosno za djelatnosti iz članka 8. stavka 1. 

Zakona o koncesijama („Narodne novine“, broj 69/17, 107/20). 

III. 

Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline tijekom kalendarske godine ovisno o okolnostima 

može promijeniti ovaj Godišnji plan davanja koncesija. 

IV. 

Godišnji plan davanja koncesija dostaviti će se ministarstvu nadležnom za financije najkasnije 

do kraja siječnja 2023. godine. 

V. 

Ovaj Godišnji plan davanja koncesija stupa na snagu osmog dana od dana objave u Zelinskim 

novinama, službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

KLASA: 363-01/22-01/12 
URBROJ: 238-30-01/01-22-2 
 

Točka 24. 

Donošenje Srednjoročnog plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2025. 

Anita Findri Ratkajec - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno je donijelo 

Srednjoročni plan davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za razdoblje od 

01.01.2023. do 31.12.2025. 

I. 
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Donosi se Srednjoročni (trogodišnji) plan davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana 

Zeline za razdoblje od 01.01.2023. do 31.12.2025. godine (u daljnjem tekstu: Srednjoročni plan 

davanja koncesija).  

Srednjoročni plan davanja koncesija objavljuje se na standardnom obrascu objavljenom na 

mrežnim stranicama ministarstva nadležnog za financije. 

II. 

U skladu s točkom I. ovog Srednjoročnog plana davanja koncesija, u razdoblju od 01.01.2023. 

do 31.12.2025. godine Grad Sveti Ivan Zelina će po isteku trenutno važećeg ugovora o koncesiji, 

provesti novi postupak davanja koncesije za obavljanje uslužne komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Grada Svetog Ivana Zeline, a koja je sukladna članku 8. 

stavku 1. Zakona o koncesijama (Narodne novine, br. 69/17, 107/20). 

III. 

Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline tijekom kalendarske godine ovisno o okolnostima 

može promijeniti ovaj Srednjoročni plan davanja koncesija. 

IV. 

Ovaj Srednjoročni plan davanja koncesija stupa na snagu osmog dana od dana objave u 

Zelinskim novinama, službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 

KLASA: 363-01/22-01/11 
URBROJ: 238-30-01/01-22-2 

 

Točka 25. 

Donošenje Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja proširenja groblja u Donjoj 

Zelini 

Anita Findri Ratkajec - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo  

 

Odluku o donošenju Urbanističkog plana uređenja proširenja groblja u Donjoj Zelini 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

KLASA: 350-02/19-01/02 

URBROJ:238/30-01/01-22-61 
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Točka 26. 

Donošenje Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja zone gospodarske namjene 

 (I, K) Obrež Zelinski 

 

Anita Findri Ratkajec - pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne 
djelatnosti i zaštitu okoliša daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici 
primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Eva Jendriš Škrljak:  

Mene zanima, da se ne bi ponovila loša iskustva iz prethodnih razdoblja, da li je donesena 

strategija poslovanja grada u odnosu na privatne vlasnike parcela prije nego izglasamo taj plan?  

 

Hrvoje Košćec: 

Moram priznat da ne razumijem pitanje. Hoćete pojasniti? 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Da li ćemo mi izgraditi kompletnu infrastrukturu, pa ćemo onda kupovati zemljište ili ćemo 

kupovati zemljište pod određenim uvjetima pa onda izgrađivati infrastrukturu?  

 

Hrvoje Košćec: 

Mislim da smo već raspravljali o tome; ovdje je malo drugačija situacija nego što je u zoni Sveta 

Helena jug. Donošenjem ovog Urbanističkog plana istog trenutka se omogućava izgradnja na 

parcelama koje graniče sa županijskom cestom. Drugim riječima ne ovisimo o pojedincima koji 

mogu blokirati. Ono što je cilj grada je izrada idejnog projekta, zatim određivanje koridora 

prometnica, parcelacija zemljišta i otkup zemljišta za izgradnju prometnica. Grad nema u planu 

kupovati parcele za izgradnju poslovnih objekata.   

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Hvala. I sad bi pitala sve kolege vijećnike; da li netko od nas ili naših bližih srodnika ima zemlju u 

tom području?  

Hrvoje Košćec: 

Ja to ne znam. 
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Eva Jendriš Škrljak: 

Evo zato ja sad pitam da poslije ne bi bilo koje kakvih priča. 

 

Hrvoje Košćec: 

Stvar je vrlo jednostavna; prostorni plan sa ovom zonom Obrež je donesen prije nekih dvadesetak 

godina. Mi nismo ovu zonu izmislili sada, ona je donesena u Prostornom planu još tamo 2005. ili 

2007. Ono što mi sad radimo, mi sad samo donosimo Urbanistički plan uređenja  zone koja je već 

davno određena Prostornim planom Grada Zagreba i u Prostornom planu Zagrebačke županije. 

Prema mojim saznanjima ja ne znam da itko ovdje od gradskih vijećnika ima zemljište. 

 

Eva Jendriš Škrljak: 

Evo, javila se gospođa Kralj.   

 

Marija Kralj: 

Da, moja mama ima, brat, ja imam trećinu, to je nasljedstvo od oca. 

 

Brigitte Berulec: 

Po onom što sam iščitala, javno izlaganje je bilo otvoreno od 17.10. do 16.11. 2022. Javno 

izlaganje se održalo 07.11. i na tom je prisutno bilo 5 članova. Mene sad zanima, da li zaista niko 

iz javnosti, građani Svetog Ivana Zeline nije bio zainteresiran da dođe na Javnu raspravu ovdje i 

da raspravlja? U kojim medijskim kanalima su bile obavijesti osim stranica Grada Svetog Ivana 

Zeline? Ja nisam iščitala, ali zaista me zanima da itko od građana Grada Svetog Ivana Zeline nije 

došao na javno izlaganje i da nisu zainteresirani što će se to dešavati u novo otvorenoj zoni, što 

će se raditi, graditi, na što će se potrošiti financijska sredstva? Evo gradonačelnik je sada rekao 

da to graniči sa županijskom cestom, da ćemo moći odmah raditi i graditi. Meni je žao što nitko 

čak i od nas gradskih vijećnika nije došao na tu Javnu raspravu koja se održala, ne znam u koliko 

sati je bila… 

 

Anita Findri Ratkajec: 

Jedna je bila u pola jedan, druga u jedan… 

Znači ta obavijest o javnoj raspravi je propisana, kome se sve šalje, Zakonom o prostornom 

uređenju, i ona je bila objavljena na našoj stranici, na stranicama Ministarstva, prostornog 

uređenja, graditeljstva i državne imovine i u dnevnom tisku – 24 sata.    I ona je trajala mjesec 

dana. Pisala je obavijest na vratima i svaki se dan mogao napraviti uvid i postaviti pitanja.    

Brigitte Berulec: 
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Niti mailom niste dobiti nijedan upit?  

 

Anita Findri Ratkajec: 

Javno pravna tijela nisu bila, ali oni su se očitovali. Svi su dobili tu obavijest, pa imamo neka 

očitovanja. Ako nisu, oni se slažu s prijedlogom Plana.  

 

Brigitte Berulec: 

Samo toliko za javnost, da je to Javno savjetovanje bilo 07. studenog, da je bilo pet članova 

prisutnih i da nitko od građana Svetog Ivana Zeline na žalost nije bio prisutan. Međutim, ja moram 

reći da je 11 sati ili 13 sati možda jedno nezgodno vrijeme jer vi morate uzeti slobodan dan, 

godišnji odmor, da bi mogli prisustvovati javnoj raspravi.       

 

Anita Findri Ratkajec: 

Mogli su doći bilo koji dan unutar mjesec dana.  

 

Hrvoje Košćec: 

Ja ću samo nadopuniti; mjesec dana je period kad je bilo tko od građana mogao doći, građani su 

mogli nazvati i reći, da li može netko ostati poslije podne, nema nikakvih problema da se ostane 

i poslije podne i da se objasni. Moje iskustvo sa dosadašnjim urbanističkim i prostornim 

planovima, da kad smo donosili prostorni plan 2015. godine koji se tiče cijelog područja grada, 

mislim da nas je svega  ukupno bilo 12.  Od toga nas 6 ili 7 je bilo stručnih službi, došlo je svega 

nekoliko pojedinaca koji su  bili osobno zainteresirani za uvrštenje određenih parcela u prostorni 

plan. Prema tome ovdje nema nikakvih drastičnih promjena, ove parcele su već punih dvadeset 

godina omeđene kao gospodarska zona. Ovaj urbanistički plan samo regulira tu prometnicu i 

omogućava investitorima da kupe zemlju i da mogu početi raditi.   

Sadašnja situacija, bez donošenja ovog urbanističkog plana je da investitor može kupiti zemlju  ali 

ne može graditi jer ne može dobiti građevinsku dozvolu dok nije napravljen urbanistički plan 

uređenja. 

Evo, pa možda je i to jedan od razloga zašto se nitko nije pojavio na javnom uvidu, jer relativno 

je sve jasno, sve se vidi, jedino što je ovdje u zoni novo su prometnice. Ništa drugo.    

 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje. 

„Za“ donošenje Odluke glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  ZORAN FUČKAN,  ŽELJKA JAREC BUKAL, MLADEN JURIŠKOVIĆ, RENATA 
KOBER, MARIJA KRALJ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK. 
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„Protiv“ su glasali: 
BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, MIROSLAV GJURAŠIN. 
 
„Uzdržana“ je bila JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ. 
 
Uz 8 glasova „za“ i 3 „protiv“ i 1 „uzdržanim“ Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline donijelo 

je 

Odluku o donošenju Urbanističkog plana uređenja zone gospodarske namjene (I, K) Obrež  

Zelinski 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 350-02/21-01/05 

URBROJ:238/30-01/01-22-50 

 

Točka 27. 

Donošenje  Odluke o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 
Darko Bistrički otvara raspravu. 

Brigitte Berulec: 

Molim Vas da mi pojasnite koji su kriteriji odabira tih članova za to Kulturno vijeće? Da li u to 

Kulturno vijeće ulazi i predsjednica Matice Hrvatske, Ogranka Sveti Ivan Zelina, jer sam članica 

ogranka Matice Hrvatske u Jastrebarskom koja se bavi kulturom i razno raznim stvarima i vrlo su 

aktivni, jedni od najaktivnijih na području Hrvatske, pa me zanima koji su to kriteriji i da li ćemo 

mi poboljšati zajedno i ulaskom predsjednice, ja mislim da je predsjednica Matice Hrvatske ovdje 

u Svetom Ivanu Zelini pojačati kulturna zbivanja i neke stvari koje na području grada bi trebalo 

odraditi vezano za kulturu. Tako da me zanima koji su tu kriteriji i odabir tih ljudi koji će zastupati 

na četiri godine kao Kulturno vijeće ali i predlagati za proračun i proračunska sredstva koja su 

potrebna u kulturi i razvijati  kulturno područje grada da bi bili prepoznatljivi na području 

Zagrebačke županije  ali i šire.  

 

Branka Hođa: 

Biti će javni poziv, vidjeti će se tko će se sve javiti,  između tih prijavljenih kandidata će se 

odabrati petero članova. 

Brigitte Berulec: 
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Znači, ne može, postoje vjerojatno kriteriji određenog zanimanja i znanja koji će moći sudjelovati 

u kreiranju kulturne politike Grada Svetog Ivana Zeline kao savjetodavnog tijela prema Gradu i 

gradonačelniku.   

 

Zatvorena je rasprava, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo  

Odluku o osnivanju Kulturnog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

u tekstu koji se prilaže ovom zapisniku  i čini njegov sastavni dio 

 

KLASA: 611-01/22-01/01 

URBROJ:238/30-01/01-22-2 

 

Točka 28. 

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Statuta 

Dječjeg vrtića Proljeće 

 
Branka Hođa pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika) je donijelo 

Odluku o davanju suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Statuta  

Dječjeg vrtića Proljeće 

 
I. 

 Daje se suglasnost na Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Statuta Dječjeg vrtića Proljeće, 
utvrđen od Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Proljeće na 25. sjednici održanoj dana 13. prosinca 
2022. godine, a koji Prijedlog je sastavni dio ove Odluke. 
  

II. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 601-01/22-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-22-3 
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Točka 29. 

Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika 

o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 

 
 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne 
i ostale poslove daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u 
prilogu poziva za sjednicu. 
 

Darko Bistrički otvara raspravu. 

Rasprave nije bilo, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće Grada Svetog Ivana Zeline 

jednoglasno (12 vijećnika)  je donijelo 

 
ODLUKU 

o davanju suglasnosti na  Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni   
Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 

 
 

I. 
 Daje se suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjeni i dopuni Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće, utvrđen od Upravnog vijeća Dječjeg vrtića 
Proljeće na 25. sjednici održanoj dana 13. prosinca 2022. godine, a koji Prijedlog je sastavni dio 
ove Odluke. 
  

II. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 601-01/22-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-22-3 
 
 
Sjednica je završila s radom u 20,38 sati. 
 

KLASA:024-06/22-01/03 

URBROJ: 238-30-01/01-22-2 

 

 ZAPISNIČAR:      PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

         GRADA SVETOG IVANA ZELINE: 

  Sabrina Mužar – Hrnčić               Darko Bistrički, struc.spec.ing.građ. 

 


